

# REFERAT

Geysir  
Bestyrelsesmøde



Til stede: Hanne,  
Ingelise, Lise,  
Kirsten B. og  
Pernille  
ref. Pernille

Møde nr.: ?

Dato:  
27.05.2024

Afbud: Jens og Kirsten

1	Meddelelser		ingen
2	Evaluering af forårets aktiviteter	<ol style="list-style-type: none"><li>1) Forårsstævne</li><li>2) Møntur</li><li>3) Stævnetræning</li><li>4) Lugeaften</li><li>5) Lug og Leg</li></ol> <p>tovholder funktion -</p> <p>guider næste år til Møn</p> <p>overvejelser</p> <p>huskere</p>	<p><b>3.a Forårsstævne:</b> regnskab, 6200,- i overskud. positive dommere, glade for de nye huse. Effekt af ny tovholder funktion?? ikke afdækket men det virkede til at der var (mere) ro. <b>Spørg gerne i udvalget</b> Kirsten B er kommet med i stævneudvalget og skal være med til at sætte Icestest op sammen med Anna Levin (også ifm GM)</p> <p><b>3.b Møn</b> Drøftelse af for/imod guider. Tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer er mest for, at der næste år bookes guider. Dels for at finde de 'gode ruter' og også med tanke på sikkerhed og ro (blive væk/finde vej, hvad hvis der opstår skader osv.) Men der skal stilles krav til kvaliteten af guider. Prisen for Møn med guide vil øges med ca 2-300 kr pr. pers. så 1100,- vurderes fair. Der er lavet regnskab (næsten) og der er 600,- i underskud. (trods merindkøb på maden) <b>overvejelse:</b> kan indkøbslisten genbruges? Kan der uddelegeres lidt mere så der er flere der køber ind og evt. at alle tager drikkevarer med til eget forbrug.</p>

		<p>forslag</p> <p>justeringer; oplæg fra dommerne om hvad man øver og hvad de ser efter, hvad 'tæller', point osv.</p> <p>dommerteltet</p> <p>obs forholde os til indkøb af evt nyt udstyr forår 2025 Nyt dommertelt og forstærker, rense pc op, smide køleskabet ud?</p>	<p><b>huskere:</b> mindre morgenmadsprodukter. Må der evt. slås telt/camper op (itilfælde af særlige behov). Notere i invitation næste år - at værelsesdelingen forsøges inddelt på rimelig vis. Men ved særlige behov må den enkelte tage højde for det selv. Ikke alt kan imødekommes.</p> <p><b>forslag:</b> at lave værelsesdelingen på forhånd og såfremt der er ønske om andet tages telefonisk kontakt direkte til deltagere.</p> <p><b>3.c Stævnetræning</b> Igen positive tilbagemeldinger. <b>Justeringer:</b> Tydeligere oplæg til at det er STÆVNE træning. indlægge 10-15 minutters oplæg efter ryttermøde hvor dommerne fortæller om hvad de ser efter, karakterer og bedømmelser (firewalls) forslag (Ingelise) 3 gangs klasser med - så er der et tilbud til dem med unge heste. Finde nyt madsted. Dog fungerer det fint at reducere pris og gøre maden mere enkel. Gryderet m tilbehør er fint. Toiletterne var mega nemt ift. bestilling, kommunikation osv. Dog obs at "klapsystemet" ikke var helt optimalt. Pernille skriver til GoDik om det var os eller det er sådan?? Frokost: gode sandwich fra Meny Svogerslev, dommerparret spiste 6 stk. smørrebrød. (minde Meny om at skrive hvad der er i sandwichen) mindre kage (tre-fire stk er nok)</p> <p><b>obs Dommerteltet er godt slidt (der er en split i det ene ben der er knækket og splitten er slidt.</b></p> <p><b>Obs Forholde os til i foråret 2025 om der skal købes ny forstærker, forlængerledninger, droppet køleskabet (bruge flamingokasser eller anden</b></p>
--	--	---	---

			<p>køler. Pc'en er kun ca 3 år, så den trænger til en oprensning formentlig (var langsom i år)</p> <p><b>3.d Lugeaften og 3.e Lug og Leg</b> Fungerer rigtig godt med aktivitet ifm. af få vedligeholdt Geysirsletten. Gerne igen og gerne i en weekend. Så det tiltrækker andre/nye Obs om der skal udbydes et tilbud til Operation Dagsværk hvis der er mere der skal gøres efter lugeaktiviteten. hverdags lugeaften er hård for alle efter en arbejdsdag. Finn vil gerne indkøbe ca 10 pæle der skal skiftes i de små folde og lave tråden om så der kommer håndtag og kan åbnes på langs så den dels kan slås og dels kan laves til dobbeltfolde osv. Dette siger bestyrelsen god for og Kirsten B. går videre med det med Finn. (enten gør han det selv eller også hjælper vi på lusedag 6.10)</p> <p><b>3.f Mountaintrail v/ Charlotte Lemming 20.4</b> Blev afholdt med 8 stk. Der deltog 2 pers fra anden klub. Gav lille underskud på 1300,- Men blev afholdt - fungerede fint med at invitere andre med når der ikke er nok tilmeldte</p>
3	Efterårets aktiviteter	<p>Geysir Masters Formandstur - Lug og Lær ? Andet? Juleridt? Nytårskur tur Ridehus-arrangement?</p>	<p><u>GM 22.-23. sept.</u> Kirsten B er med i stævnegruppen. Vil prøve at blive klogere på den 'drejebog' der aldrig er udarbejdet fra stævnegruppen. Dette af hensyn til at andre skal kunne tage over engang. <u>Formandstur: søndag 20.10</u> - skal på FB og sporti (Pernille og Kirsten N skriver så datoen kan ses. Kirsten B. arbejder på aktivitetskalenderen) Kirsten N tager kontakt til Ledreborg. <u>Lug og lær: Ny dato: 6. oktober kl. 9.30- 15 ca.</u> Skal på sporti og FB (Pernille og Kirsten)</p> <p>resten af efteråret/vinter aftales på næste møde</p>
4	Geysir banen		<p>Finn vil gerne lave pælene og trådhegnet (så det kan åbnes på langs og nemmere slås - Kirsten B tager dialogen med Finn. Han laver samlet regning til kasserer. 100,- pr fold ca (Finn har erfaring fra Faxi)</p>

5	Økonomi	Hvordan står det til? Medlemstal Hvad vil / kan vi prioritere at bruge penge på? Hvad skal hvile helt i sig selv? Hvad skal give overskud (om muligt)?	Ingelise arbejder på at få adgang til Eboks Erhverv så hun kan overtage kasserer delen fra Hanne. Drøftelse af nødvendigheden for køleskab i klubhuset. Det bruges 1 x årligt. evt et nyere brugt eller se på evt flamingokasser eller anden kølemontre til stævnetræning og øvrige småarrangementer.  medlemstal 155 der er en mindre gruppe der har fået besked om at de er udmeldt grundet manglende betaling. Små/mindre arrangementer skal hvile i sig selv. Større kan klubben dække mindre
6	Hedeland		ikke gennemgået
7	50 års jubilæum	jubilæums-gruppe	skrive ud via Sporti (og FB) om 3 personer der ønsker at indgå i et planlægningsudvalg. forslag: linedance som et indslag udover hest.
8	Nyt møde		26. august hos Pernille, Skovager 10, Gevninge, 4000 Roskilde